
ZÁPISNICA zo zasadnutia 

Výboru mestskej časti č. 4: Trnava - východ 

26.10.2023 o 17:00 

 
Miesto : Klubovňa Stredisko sociálnej starostlivosti V. Clementisa 51 Trnava 

 

 

Prítomní: 

 

− Poslanci: 

− PhDr. Eva Nemčovská, PhD. 

− Ing. Jozef Šúst 

− Ing. Dušan Zaťko 

− Mgr. Ondrej Štefánik 

 

− Neposlanci: 

− Ing. Emanuel Uváčik 

 

 

 

Prítomní občania: 

− p.Belko 

 

 

Neprítomní: 

− PhDr. Šimon Štefunko 

− Mgr. Ing. Marián Galbavý 

 

− Bc. Erik Matovič 

− PhDr. Michal Lipovský, MBA 

− Mgr. Lenka Chudá 

 
 

 

Program: 

 Otvorenie zasadnutia 

 Požiadavky občanov a VMČ 

 Záver 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

1. Otvorenie zasadnutia 

 

Na úvod predsedníčka VMČ Eva Nemčovská všetkých privítala a vyzvala prítomných, aby predniesli 

svoje požiadavky. 

 

 

2. Požiadavky a návrhy občanov: 

 

• informovať VMČ ako sa realizuje zvoz bio odpadu (hnedé nádoby) resp. ako sa realizuje 

čistenie hnedých nádob a s akou frekvenciou, požiadavka sa týkala najmä ulice Hlboká 

 

• rekonštruovať povrch resp. obnoviť náter na lávke pri poliklinike 

 

 

3. Požiadavky VMČ: 

 

• frekventovaný priechod pre chodcov na novej ceste, ktorá vznikla pokračovaním Spartakovskej 

ulice, požadujeme upraviť tak aby sa zlepšila bezpečnosť chodcov (napr. vodorovným značením 

zakázať parkovať 5m v okolí priechodu, prípadne zrealizovať ostrovček, ako vhodné riešenie sa 

javí nedávno zrealizovaný ostrovček na ulici Kukučínova) 

 

 
 

 

 ZÁVER: 

• otvorené otázky budú zodpovedané príslušným odborom 

• súčasne berieme na vedomie informáciu, že dňa 5.9.2023 bola na Mestský úrad v Trnave 

doručená sťažnosť pána Branislava Jankoviča, bytom Starohájska 9 v Trnave, ktorej predmetom 

bola podľa sťažovateľa absencia informácie v ostatnej zápisnici zo stretnutia VMČ zo dňa 

22.6.2023.  

Pán Branislav Jankovič otvoril na zasadnutí dňa 22.6.2023 tému v znení „Ako mesto vyvodilo 

zodpovednosť za prepadnutie Eurofondov za nezrealizovanie akcie Kruhové mólo v Trnave, kde 

Trnava prišla o nenávratný finančný príspevok viac ako 830 tisíc eur z eurofondov?” 

Máme za to, že počas zasadnutia dňa 22.6.2023 dostal pán Jankovič odpoveď a kompletné 



vysvetlenie priamo od Dr. Evy Nemčovskej (zástupkyne primátora), ktorá bola priamo 

zúčastnená pri rokovaniach o podmienkach realizovania/nerealizovania projektu Kruhové mólo. 

Aj napriek komplexnému vysvetleniu a odôvodneniu bol pán Jankovič nespokojný s 

odpoveďou Dr. Nemčovskej.    

 

 

 

 

Zápisnicu spísal: Ing. Dušan Zaťko 

Zápisnicu schválila: PhDr. Eva Nemčovská, PhD. 

 

 

V Trnave 6.11.2023 


